

Form A1
NOTICE OF MOTION

410

I give notice that on

November 2, 2023 ,

I shall move the following resolution, seconded by

The Member for Kent North :

WHEREAS the increasing cost of rent is exacerbating the affordability crisis that many New Brunswickers are facing;

WHEREAS housing is a fundamental human right, and affordable and stable housing is essential for the well-being of all New Brunswickers;

WHEREAS a temporary rent cap was implemented in 2022;

WHEREAS the Higgs government is failing to protect tenants from unaffordable rent increases;

WHEREAS a permanent rent cap can provide a long-term solution to protect renters from excessive rent increases and create stability in the housing market;

BE IT THEREFORE RESOLVED THAT the Legislative Assembly urge the government to establish a permanent cap.



M.L.A. (Signature)

Received 25 / 10 / 23

Clerk / Clerk Assistant

Moved ____ / ____ /

Adjourned Date ____ / ____ /

Stood Over ____ / ____ /

Carried ____ / ____ /

Carried as amended ____ / ____ /

Defeated ____ / ____ /

Withdrawn ____ / ____ /

Formule A1
AVIS DE MOTION

Je donne avis de motion portant que,

2 novembre 2023 ,

je proposerai ce qui suit, appuyé/appuyée par

le Député de Kent Nord :

attendu que le coût croissant des loyers exacerbe la crise d'abordabilité avec laquelle sont aux prises de nombreuses personnes du Nouveau-Brunswick ;

attendu que le logement est un droit humain fondamental et qu'un logement abordable et stable est essentiel au bien-être de toutes les personnes du Nouveau-Brunswick ;

attendu qu'un plafonnement temporaire des loyers a été instauré en 2022 ;

attendu que le gouvernement Higgs ne protège pas les locataires contre les augmentations de loyer inabordables ;

attendu qu'un plafonnement permanent des loyers peut fournir une solution à long terme afin de protéger les locataires contre les augmentations de loyer excessives et de créer de la stabilité au sein du marché du logement ;

qu'il soit à ces causes résolu que l'Assemblée législative exhorte le gouvernement à établir un plafonnement permanent des loyers.

Parlementaire (signature)

Réception ____ / ____ /

Greffier/Greffier adjoint

Proposition ____ / ____ /

Ajournement du débat ____ / ____ /

Report ____ / ____ /

Adoption ____ / ____ /

Adoption après amendement ____ / ____ /

Rejet ____ / ____ /

Retrait ____ / ____ /